

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR RESTRICTED  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

L/4018  
17 April 1974

Limited Distribution

Original: English/  
anglais

LIQUIDATION OF STRATEGIC STOCKS

The following communication, dated 10 April 1974, has been received from the delegation of Australia.

In accordance with the procedures outlined in Resolution of 4 March 1955, (BISD Third Supplement, page 51), it would be appreciated if you would circulate the following notification as soon as possible:

"Pursuant to the Resolution of 4 March 1955 relating to the liquidation of strategic stocks, the Australian Government advises that it proposes to dispose of 90 tons of Manilla hemp. It is intended to dispose the Manilla hemp on the domestic market at current domestic prices as soon as sales to Australian users can be arranged".

LIQUIDATION DE STOCKS STRATEGIQUES

La délégation de l'Australie a fait parvenir au secrétariat la communication suivante, en date du 10 avril 1974.

Conformément aux procédures prévues dans la Résolution du 4 mars 1955 (IBDD, Supplément n° 3, page 54), nous vous saurions gré de bien vouloir distribuer le plus tôt possible la notification dont la teneur suit:

"Conformément à la Résolution du 4 mars 1955, relative à la liquidation des stocks stratégiques, le gouvernement de l'Australie porte à votre connaissance qu'il a l'intention d'écouler 90 tonnes de chanvre de Manille. Cette quantité devrait être écoulée sur le marché intérieur australien, aux prix intérieurs en vigueur, dès que les dispositions voulues pourront être prises en vue de sa vente à des utilisateurs australiens."